
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy pri Spojenej škole Chminianske Jakubovany 21 

 dňa 28.06.2022 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Výsledky hospodárenia školy za rok 2021 

3. Informovanie o rozpočte školy na rok 2022 

4. Prerokovanie organizácie školského roka 2022/2023 

5. Prerokovanie Návrhu o počte tried 1. roč. v PŠ a OU v šk. roku 2023/2024 

6.  Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy 

7. Prerokovanie a schválenie Plánu zasadnutí rady školy 

8. Prerokovanie a schválenie Štatútu rady školy 

9.   Rôzne 

10. Uznesenie a záver 

 

1. Otvorenie 

     Zasadnutie otvorila predsedníčka rady školy PaedDr. Zuzana Pavlíková. Na úvod privítala  

všetkých členov a predstavila prizvaných hostí: - riaditeľku Spojenej školy Mgr. Beátu 

Tkáčovú a ekonómku pani Martinu Markušovú. Po podpísaní prezenčnej listiny bola rada 

školy uznášania schopná. Prítomní členovia boli oboznámení s  programom, ktorým sa 

zasadnutie malo riadiť. K bodom programu neboli vznesené  žiadne pripomienky.  

 

2. - 3.  Výsledky hospodárenia školy za rok 2021 a informovanie o rozpočte školy na rok 

2022     

    V tejto časti boli pani Markušovou prednesené ekonomické údaje o výsledku hospodárenia 

školy za rok 2021 a zároveň boli členovia informovaní o rozpočte na rok 2022.  Diskutovalo 

sa o dopade zvýšenia cien energie a paliva na plánovaný rozpočet a o finančných rezervách 

s možnosťou využitia na modernizáciu odborných učební. 

 

 

 

 



4. Prerokovanie organizácie školského roka 2022/2023 

     Riaditeľka školy Mgr. Tkáčová informovala prítomných o organizačnom zabezpečení  šk. 

roka 2022/2023. Predpokladané počty žiakov v danom školskom roku uvádzame v prílohe. 

V novom školskom roku budú otvorené dva nové odbory v zložke OU – Pedikúra – manikúra, 

a Stolárska výroba. V pláne školy je dokončiť pripravované odborné učebne pre spomínané 

odbory a materiálne ich vybaviť. Vyučovací proces v šk. roku 2022/2023 je možné kapacitne 

zabezpečiť súčasnými pedagogickými zamestnancami školy, čím je predpoklad udržania 

terajšieho stavu v počte zamestnancov a nie sú predpokladané personálne zmeny.  

 

5. Návrhy o počte tried 1. roč. v PŠ a OU v šk. roku 2023/2024 

     Riaditeľka školy predložila návrh na počet tried prvého ročníka pre prijímacie konanie 

v šk. roku 2023/2024 v jednotlivých odboroch: 

1 trieda – opatrovateľská starostlivosť v zariadeniach sociálnej starostlivosti,  

1 trieda – poľnohospodárska výroba - záhradníctvo: kvetinár, zeleninár, sadovník 

1 trieda – spracúvanie dreva – stolárska výroba,  

1 trieda – pedikúra – manikúra, 

2 triedy – praktická škola. 

Rada školy k návrhom nemala žiadne pripomienky.  

 

6. Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy 

     Škola bola v tomto roku súčasťou projektu Čerstvé hlavičky, prostredníctvom ktorého mali 

žiaci dostup k čerstvému ovociu. Projekt sa osvedčil a vďaka žiakom, učiteľom a ich rodinám, 

škola bola v hlasovaní úspešná a bude v projekte naďalej pokračovať. Ďalším projektom, 

ktorý bol prínosný vo výžive žiakov je projekt so zameraním na mliečnu desiatu. 

Tento rok škola úspešne ukončila hodnotiace obdobie Zelenej školy a je nositeľom vlajky 

Zelená škola. Po dlhodobejších pandemických opatreniach škola pripravovala pre žiakov a ich 

rodičov rôzne aktivity: Deň Rómov, Deň matiek, Deň otcov... V rámci hodnotenia prítomní 

skonštatovali veľmi nízky záujem a veľmi nízku účasť rodičov na ponúkaných aktivitách.  

V tejto problematike boli oslovení zástupcovia rodičov, aby boli nápomocní pri riešení tejto 

problematiky a povzbudili ostatných rodičov k účasti. 

    Prehľad o školských aktivitách je spracovaný v podobe fotografií na internetovej stránke 

školy. 

 

 



 

7. Prerokovanie a schválenie Plánu zasadnutí  rady školy 

     V tomto bode zasadnutia predsedníčka rady školy  PaedDr. Zuzana Pavlíková predložila 

členom rady školy návrh plánu zasadnutí na kalendárny rok 2022. Po diskusii k jednotlivým 

bodom stretnutia, členovia Plán zasadnutí následne schválili. 

 

8. Prerokovanie a schválenie Štatútu rady školy 

     Prítomní členovia si prešli na interaktívnej tabuli všetky body predkladaného Šatútu RŠ. 

Novým členom boli jednotlivé časti vysvetlené, zameriavali sme sa na činnosť RŠ, pravidlá 

rokovania atď.. V závere všetci prítomní hlasovali za schválenie daného Šatútu. Ten po 

úpravách bude verejnosti sprístupnený na internetovej stránke školy v zložke Školská rada. 

 

9. Rôzne 

     V rámci diskusie sa zástupcovia rodičov informovali o finančnom príspevku ZRPŠ, o jeho 

výške a využívaní počas šk. roka. Rovnako sa zaujímali o vybavenie školy školskými 

pomôckami. 

 

10. Uznesenie a záver       

 

Rada školy prijala na tomto zasadnutí nasledujúce uznesenia: 

1. Rada školy bola oboznámená a berie na vedomie výsledky hospodárenie za rok 2021. 

2. Rada školy bola informovaná a berie na vedomie rozpočet školy na rok 2022 

3. Rada školy bola oboznámená a berie na vedomie informácie ohľadom organizácie 

školského roka 2022/2023. 

4. Rada školy bola oboznámená a berie na vedomie Návrh  o počte  tried 1. roč. v PŠ a 

OU v šk. roku 2023/2024. 

5. Rada školy bola oboznámená s aktivitami a projektami, do ktorých sa škola zapojila 

a na ktorých pracuje. 

6. Rada školy bola oboznámená a prijíma Plán zasadnutí na rok 2022. 

7. Rada školy schválila Štatút rady školy na nasledujúce obdobie. 

 

Na záver sa predsedníčka poďakovala prítomným za ich účasť a rozlúčila sa s nimi. 

 

 



 

Zápisnicu vyhotovil: PaedDr. Zuzana Pavlíková                 .............................................. 

 

Zápisnicu overila: Ľubica Macejová                   ............................................... 

 

 

 

V Chminianskych Jakubovanoch, dňa: 28.06.2022      


